

Mr. Lee for Mr. Foster on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Messrs. Crosbie and Munro (Esquimalt—Saanich) for Messrs. Holmes and Smith (Churchill) on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Messrs. Schumacher and Brisco for Messrs. Nielsen and Reynolds on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Breau for Mr. Rompkey on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Messrs. Lamontagne, Guay (Lévis) and Ritchie for Messrs. Duclos, Béchard and Skoreyko on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

Mr. Young for Mr. Blouin on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Smith (Churchill) for Mr. Crosbie on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mr. Oberle for Mr. Ritchie on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Cadieu for Mr. Elzinga on the Standing Committee on Agriculture.

M. Lee en remplacement de M. Foster sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

MM. Crosbie et Munro (Esquimalt—Saanich) en remplacement de MM. Holmes et Smith (Churchill) sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

MM. Schumacher et Brisco en remplacement de MM. Nielsen et Reynolds sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Breau en remplacement de M. Rompkey sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

MM. Lamontagne, Guay (Lévis) et Ritchie en remplacement de MM. Duclos, Béchard et Skoreyko sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

M. Young en remplacement de M. Blouin sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Smith (Churchill) en remplacement de M. Crosbie sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Oberle en remplacement de M. Ritchie sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Cadieu en remplacement de M. Elzinga sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

---

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

Tenth Report of the Clerk of Petitions, pursuant to Standing Order 67 (7).

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Tuesday, June 7, 1977, meets the requirements of Standing Order 67. However, this petition was not filed within the time limit specified by Standing Order 90.

Roch Morin and Marie Rose Morin, both of the City of Saint-Mathieu, Harricana-West, Abitibi, Québec, praying for the passing of an Act permitting them to marry each other

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Dixième rapport du greffier des pétitions, conformément au paragraphe (7) de l'article 67 du Règlement, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions à l'honneur de faire connaître que la pétition des requérants dont les noms suivent, déposée le mardi 7 juin 1977, est conforme aux prescriptions de l'article 67 du Règlement. Toutefois, cette pétition a été déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement.

Roch Morin et Marie Rose Morin, tous deux de la cité de Saint-Mathieu, Harricana-Ouest, Abitibi, Québec, demandant l'adoption d'une loi leur permettant de s'épouser nonobstant